
Graag zouden wij onderstaande vragen beantwoord zien in het vragenhalfuur tijdens de 
raadsvergadering van dinsdag 10 december 2024. 
 
Het valt het CDA Waalre op dat in de gemeente Waalre al geruime tijd een aantal horecapanden 
leegstaan. Het betreft in ieder geval panden aan De Hof in Aalst, aan de Markt in Waalre en aan de 
Heikantstraat. Een goede invulling van deze panden draagt bij aan de leefbaarheid in het dorp. Wij 
hebben hierover de volgende vragen:  

• Waarom duurt het zo lang om een nieuwe invulling van de panden te realiseren? 
• Wat doet het college om een goede invulling van deze locaties te bespoedigen? 
• Kan de gemeenteraad hier een rol in vervullen? 

Met vriendelijke groet, 
Karen Rigterink 
CDA Waalre 
 


